
	
	

Protokoll	
Styrelsemöte	151123	

Satu	Turunen	Taheri,	Daniel	Vigertsson,	Pennie	Hertzman,	Petra	
Herrlin,	Mia	Gårdhagen,	Barbro	Frindberg	

	
§	69	 Mötet	öppnas	
	
§	70	 Godkännande	av	dagordningen	
	
§	71	 Föregående	protokoll	
	 	
§	72	 Ekonomi	
Barbro	informerar	om	ekonomin.	Vi	är	lite	under	budget	på	annonsintäkter	
men	även	under	budget	vad	gäller	tryckkostnader.	Vi	har	också	fått	mer	
pengar	tillbaka	från	TeMA	hörsel	än	vad	vi	trott.	Höjd	medlemsavgift	har	
varit	bra.		
	
Diskussion	kring	prenumerationserbjudande	för	SPAF:s	medlemmar.	Vi	
diskuterar	för-	och	nackdelar	med	100-kronorsförslaget	och	kommer	fram	
till	att	200	kr	är	mer	rimligt,	samma	summa	som	för	våra	egna	
prenumeranter.	Petra	svarar	SPAF	och	ber	om	en	lista.	
	
Vi	diskuterar	vidare	Meltwater,	tjänster	som	nosar	upp	aktuella	händelser.	
Pennie	har	diskuterat	med	tidningens	redaktion	och	kommit	fram	till	att	
tjänster	passar	bättre	för	en	levande	hemsida	och	inte	för	tidningen	som	
kommer	ut	fyra	gånger	om	året.	Å	andra	sidan	kan	tjänsten	bidra	med	
information	om	vad	som	är	aktuellt	i	branschen.	Vi	avvaktar	med	detta,	idén	
är	ändå	intressant.	Eventuellt	kan	man	få	olika	grader	av	information.		
	
§	73	 IT/kommunikation	
Daniel	har	en	kontakt	för	att	få	en	offert	vad	gäller	att	göra	om	hemsidan.	
Flera	har	kontakter,	dessa	kollas	upp	inom	kort	så	att	vi	kan	bedöma	
rimligheten	i	eventuella	offerter.	Han	har	gått	igenom	hemsidan	så	att	
länkar	etc	fungerar	som	de	ska.	



§	74	 Tidningen	
Deadline	för	decembernumret	har	varit	och	nu	är	den	hos	Tina	för	layout.	
Annonsering	för	nästa	år:	fyra	klara	helårsprenumeranter,	bland	annat	
Cochlear	(nya).	Annonsörerna	har	haft	åsikter	om	hur	annonserna	ska	sitta	
på	uppslagen.	Pennie	har	påmint	Tina	om	att	detta	måste	fungera	bättre.	T	
ex	ska	annonserna	inte	sitta	mitt	emot	varandra	på	olika	uppslag.	Pennie	
resonerar	kring	”spalterna”	för	SRAT	och	SPAF.	
	
§	75	 Medlemsfrågor	
579	medlemmar	i	skrivande	stund.	Utskicket	till	de	362	inaktiva	
medlemmarna	är	förberett	och	planeras	att	skickas	ut	den	2	januari.	Brevet	
är	ännu	inte	utskrivet,	men	finns	i	dropboxen	för	synpunkter	och	
kommentarer.	
	
§	76	 Rapporter/Brev/Inkomna	remisser	
Rapporten	från	Stefan	Lundå	finns	i	dropboxen,	de	återkommer	med	mer	
information	om	mötesdatum.		
	
§	77	 Rikskonferensen	2015	och	2016	
Stafettpinnen	finns	hos	Jonas,	han	skickar	den	till	Arvika.	Preliminärt	
program	finns.	Vi	beställer	pennor	som	give-aways	,	Barbro	går	vidare	med	
detta.	
	
§	78	 Stipendieansökningar		
Ansökningar	från	nedanstående	personer	har	kommit	in.	Samtliga	är	aktiva	
medlemmar	och	har	alltså	rätt	att	söka.		
	
Marie	Öberg	
Helene	Hjertman	
Sofie	Fredriksson	
Maria	Hoff	
Milijana	Malmberg	
Karolina	Löwgren	
	
Vi	diskuterar	frågan,	stipendier	kommer	på	nästa	års	budget.	Marie	och	
Helene	får	3000	kr	var	(längre	resa)	och	övriga	får	2000	kr	var.	Barbro	
svarar	de	sökande	och	ber	dem	om	kvitton	samt	artiklar	till	Pennie.	
	
§	79	 Övriga	frågor	

• Helene	Hjertman	fortsätter	som	SvAf:s	representant	i	SAS.	
• Satu	har	kontaktat	Vision	som	skulle	kontakta	oss.	Satu	följer	upp	
detta	ytterligare.		



• Det	har	inte	kommit	in	några	”värva	en	medlem”-meddelanden.		
• Satu	är	med	i	styrgruppen	för	kvalitetsregistret.	KVÅ-kod	önskas	för	
grav	hörselnedsättning.	Hon	följer	upp	detta	vidare.		

• HRF:s	annons	och	kommande	möte	den	2	december	kl	11.	Satu,	
Barbro	och	Petra	representerar	SvAf	på	detta	möte.	Styrelsens	olika	
tankar	och	synpunkter	kommer	att	tas	upp.	Satu	följer	upp	vilka	som	
kommer	att	representera	HRF.		

• SvAFs	programpunkt	rikskonferensen	bordlägges	
	
		
§	80	 Nästa	möte	
Nästa	möte	är	den	11	januari	kl	20.30	på	Skype.	
	
§	81	 Mötet	avslutas	
	


